

Title (en)  
Packaging box.

Title (de)  
Verpackungsschachtel.

Title (fr)  
Boîte d'emballage.

Publication  
**EP 0409731 A2 19910123 (FR)**

Application  
**EP 90402079 A 19900717**

Priority  
FR 8910107 A 19890719

Abstract (en)

The invention relates to a packaging box which is specially adapted to the packing of foodstuffs, such as bakery, pastry or similar products. The packaging box consists of a tray (2) on which the said product is deposited, as well as of a protective lid (1) which can be fitted over the tray. Moreover, it has means for creating a circulation of air inside the box in order to prevent condensation phenomena on the inner walls of the box.  
<IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention est relative à une boîte d'emballage, spécialement adaptée au conditionnement de produits alimentaires, tels que produits de boulangerie, de pâtisserie ou similaires. La boîte d'emballage est constituée d'un plateau (2) sur lequel ledit produit est déposé, ainsi que d'un couvercle protecteur (1) emboîtable sur le plateau. En outre, elle présente des moyens pour créer une circulation d'air à l'intérieur de la boîte, afin d'éviter les phénomènes de condensation au niveau des parois internes de la boîte.

IPC 1-7  
**B65D 85/36**

IPC 8 full level  
**B65D 85/36** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B65D 85/36** (2013.01); **B65D 2205/00** (2013.01)

Cited by  
US5562230A; US5692638A; FR2809707A1; WO9529619A1; WO9914133A1; WO9520535A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0409731 A2 19910123; EP 0409731 A3 19910724**; FR 2649960 A1 19910125; FR 2649960 B1 19911227

DOCDB simple family (application)  
**EP 90402079 A 19900717**; FR 8910107 A 19890719